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立春之際，綠惜地球除了忙於籌備將在5⽉舉⾏的「綠惜樹林認養計劃 - 綠惜植樹⽇ 2025」和多項
環保教育活動，亦已圓滿舉⾏年度盛事《 綠惜夜⾏ 2025 》，並致⼒推動塑膠飲料容器及紙包飲品
盒⽣產者責任計劃有效落實。

感謝您們與我們同⾏，攜⼿在這片⼟地播下希望的種⼦。

As spring unfolds, we are filled with excitement for the upcoming "The Green Earth Charity
Woodland - TGE Tree Planting Day 2025" this May, along with a series of educational initiatives.
We also recently celebrated the heartwarming success of the annual "The Green Earth Night Walk
2025." Our commitment to nurturing the planet continues through our effective implementation of
the Producer Responsibility Scheme on  Plastic Beverage Containers and Beverage Cartons.

We are grateful for your heartfelt commitment to sowing seeds of hope in our land.

「⼀⿑種，種出更多物種！」綠惜樹林認養計劃 2025   
"Together We Plant, Together Life Grows" The Green Earth Charity Woodland 2025
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｢綠惜樹林認養計劃｣ 踏入第三年，感謝您們的⽀持，我們將於⼤欖郊野公園建立新的｢綠惜樹林｣，
繼續種植多種本地原⽣樹苗，提升植林區⽣態價值，豐富⽣物多樣性，為野⽣動植物提供食物和棲

息地 。

本年度 ｢綠惜植樹⽇ 2025｣ 將於 5 ⽉舉⾏，誠邀您認養並親⼿栽種樹苗，共建「綠惜樹林」，為香
港郊野⽣態出⼀分⼒！

活動詳情及報名 

Thank you for your continuous support! We are excited to announce the establishment of a new
"TGE Charity Woodland" in Tai Lam Country Park. This year, we will continue to plant a variety of
native tree seedlings to enhance the ecological value of the woodland, enrich biodiversity, and
provide food and habitats for wildlife.

The upcoming "TGE Tree Planting Day 2025" will be held in May. We warmly invite you to adopt a
seedling and plant it personally, contributing to the creation of our woodland and supporting Hong
Kong's ecology.

Details and Registration 

《星際聯盟回收⼤作戰︰ 100 + ⽇常廢物處理攻略》
Universal Recycling Rangers: How to Handle My 100+ Daily Waste

https://greenearth.org.hk/project-activities/nature-conservation/charity-woodland#gsc.tab=0
https://greenearth.org.hk/en-GB/project-activities/nature-conservation/charity-woodland#gsc.tab=0
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本會舉辦創新教育活動，邀請同學化⾝成為星際

勇⼠，⼀起拯救充斥垃圾的太空，通過互動遊戲

和卡牌 ，以簡單、有趣形式，實戰學習處理香
港⽇常的 100多種廢物 。膠樽 、鋁罐、廢紙你
⼀定認識，但 USB線、眼鏡、煮食鑊 ……你⼜
知道如何處理嗎？

立即預約學校⼯作坊，⼀起成為環保戰⼠！

立即報名 

The Green Earth is hosting an innovative
educational activity, inviting students to become
universal rangers and join forces to save space
overwhelmed with waste. Through interactive
games and cards , participants will practically
learn, in an easy and fun way, how to handle
over 100 types of daily waste in Hong Kong .
You probably know how to deal with plastic
bottles , aluminum cans, and paper waste, but
what about USB cables, glasses, cooking wok
......?

What are you waiting for? Book a workshop!

Registration 

立法會再議飲品容器⽣產者責任制  綠惜地球倡實⾏1元按⾦制

https://greenearth.org.hk/project-activities/green-talks-workshops/eco-workshop/531#gsc.tab=0
https://greenearth.org.hk/en-GB/project-activities/green-talks-workshops/eco-workshop/531#gsc.tab=0
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LegCo Re-discussed the Producer Responsibility Scheme for Beverage Containers;
The Green Earth called for a $1 Deposit-return Scheme

綠惜地球副總幹事黃⼦勁在 NowTV 節⽬《時事全⽅位》中，講解按⾦制如何有助減廢。
TGE Deputy Director Rico Wong discussed how a deposit return scheme can reduce beverage packaging waste in
an interview with NowTV.

立法會在今年 2 ⽉討論塑膠飲料容器及紙包飲品盒⽣產者責任計劃，本會聯同三⼤環團去信飲品
商、立法會議員及環保部⾨，促請將初始回收率定於 70%，實⾏ 1 元按⾦制，並加入更多零售舖作
回收點，以有效的經濟誘因和便利性，⿎勵全⺠參與回收，減少飲品容器廢物。

In February, the Legislative Council revisited the producer responsibility scheme on Plastic
Beverage Containers and Beverage Cartons. We had submitted a joint petition letter with three
green groups to beverage companies, LegCo members, and the environmental authorities, urging
them to set an initial recovery rate of 70%, implement a $1 deposit scheme, and designate more
retail stores as return points. These measures, combined with effective economic incentives and
greater convenience, would encourage public participation in recycling and reducing beverage
packaging waste.

政府建築節能表現參差 綠惜地球倡全⾯落實節能措施
“Mediocre” Energy Savings in Government Buildings;
The Green Earth Urges Comprehensive Management

https://greenearth.org.hk/news/533
https://greenearth.org.hk/en-GB/news/533
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本會調查發現，七幢政府合署的⽤電量較 5 年
前增逾⼀成，以致電費開⽀⾶漲。機電署更提

醒部分政府部⾨須調節其建築物的室內溫度，

反映電費增加無助促使部⾨節能。本會建議由

機電署和環境及⽣態局監察政府節能，⽽政府

建築物亦須全⾯進⾏能源審核，找出節能空

間，並實施相應措施。

According to our research, seven government
buildings have seen their electricity
consumption increase by more than 10%
compared to five years ago, leading to a sharp
rise in electricity bills. The EMSD has even
reminded some departments managing these
buildings to adjust indoor temperatures,
highlighting that rising electricity costs have not
driven departments to conserve energy. We
recommend that the EMSD and the
Environment and Ecology Bureau jointly
monitor energy-saving efforts across all
departments. Additionally, all government
buildings should conduct comprehensive
energy audits to identify energy-saving
opportunities and implement corresponding
measures. 

綠惜夜⾏ 2025 活動圓滿舉⾏ 展現綠惜盛事 
The Green Earth Night Walk 2025 Concluded with Great Success, highlighting the

Essence of a Green Event
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《 綠惜夜⾏ 2025 》在 2 ⽉ 15 ⽇圓滿舉⾏，約 500 位參加者慢步細賞⻄貢北潭涌，透過感官探索
⾃然、學習無痕⼭林和可持續⼭徑、並在入夜後於觀星站欣賞璀璨星空和了解光害問題，享受低碳

綠惜之旅。

這項年度盛事貫徹零浪費理念，⿎勵參加者⾃備可重⽤餐具及⽔樽，對環境影響減⾄最低，展現本

港⼤型活動源頭減廢和走即棄的無限潛⼒。

本會感謝各位出席嘉賓、贊助單位、義⼯團及參加者的⽀持。我們將繼續聯同更多環境夥伴同⾏，

推動可持續發展。

本會已將活動相簿鏈結及活動證書電郵予參與隊伍的隊長，敬請留意。

精彩花絮 

The Green Earth Night Walk 2025 was successfully held on 15 February in Pak Tam Chung, Sai
Kung. About 500 participants enjoyed a low-carbon and low-waste eco-journey by connecting with
nature through their senses, learning about Leave No Trace principles and sustainable trails,
admiring the starry sky, and gaining insights into light pollution. 

The event upheld the zero-waste principle by encouraging participants to bring their reusable
tableware and water bottles. This minimised the environmental impact and demonstrated that
promoting waste reduction at the source and moving away from disposable items can unlock
immense potential in Hong Kong’s mega events.

https://www.canva.com/design/DAGgK18I9kM/6yFqtoaCM7GtR2E6WZGX2w/watch?utm_content=DAGgK18I9kM&utm_campaign=designshare&utm_medium=link2&utm_source=uniquelinks&utlId=h2e42d838d2
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捐款⽀持 Donate to Us 成為義⼯ Be Volunteers 綠惜⽂章 Read Articles

We extend our heartfelt thanks to all our guests, sponsors, volunteers, and participants for their
generous support, and we look forward to collaborating with more eco-companions to promote a
sustainable future.

Please note that we have emailed the team leaders the photo album and event certificate.

Highlight: Watch it now 

香港九龍青⼭道 476 號 PeakCastle 17 樓 1701 室
Unit 1701, 17/F, PeakCastle, No. 476 Castle Peak Road, Kowloon, Hong Kong

Sent to: info@greenearth.org.hk
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The Green Earth, Unit 1701, 17/F PeakCastle 476 Castle Peak Road, Kowloon, Hong Kong

https://greenearth.org.hk/en-GB/support-us/donate
https://greenearth.org.hk/en-GB/support-us/volunteer
https://greenearth.org.hk/en-GB/news
https://www.canva.com/design/DAGgK18I9kM/6yFqtoaCM7GtR2E6WZGX2w/watch?utm_content=DAGgK18I9kM&utm_campaign=designshare&utm_medium=link2&utm_source=uniquelinks&utlId=h2e42d838d2
https://www.facebook.com/greenearthhk/
https://www.instagram.com/greenearthhk/
https://www.linkedin.com/company/greenearthhk/
https://greenearth.org.hk/
http://earthgreen2016.activehosted.com/proc.php?nl&c=46&m=92&s=bf22ef0821168b5f44f7560d5c8c663b&act=unsub
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